
        Protokół nr XXVIII/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 30 marca 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 15.30 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 13 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 13 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XXVIII Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie. Sesja została zwołana na wniosek 
Burmistrza Miasta Zawidowa.  
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 
 

1. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1.1. Wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017. 
1.2. Wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Zawidów. 

 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko wniósł o wprowadzenie do porządku obrad pkt 
2. Sprawy różne. 
Burmistrz Miasta Robert Łężny wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/ za-11, przeciw-1, wstrzymujących 
się- 1, przyjęła ww. wniosek. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał porządek obrad po zmianach: 

 
1. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1.1. Wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017. 
1.2. Wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Zawidów. 

2. Sprawy różne.  
 
 

1. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1.1. Wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017.  

 
 
 
 
 



 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż w dziale transport i łączność 
zapisano kwotę 11.000 zł z przeznaczeniem na opracowanie projektu dot. przebudowy ul. 
Mickiewicza.  
Radna E. Sontowska zadała pytanie, czy w związku z powyższym zaplanowano remont ulicy 
Mickiewicza. 
Burmistrz Miasta Robert Łężny odpowiedział, iż na rok 2017 planowana jest przebudowa 
drogi przy ww. ulicy.  
 
Radny Damian Ryż przekazał, iż koszt zadanie pn. „Zwiększenie atrakcyjności społeczno – 
gospodarczej i przestrzennej Zawidowa poprzez rewitalizację” wynosi około 4.700.000 zł.  
Radny zadał pytanie, czy znane są już szczegóły, co zostanie wykonane w ramach projektu.  
Burmistrz R. Łężny oznajmił, iż w pierwszej kolejności będzie wykonany Skate Park, ścieżki 
rolkowe oraz oświetlenie w parku miejskim.  
Projekt zakłada także wykonanie rewitalizacji Placu Zwycięstwa. 
Radna Teresa Brud oznajmiła, iż przy remoncie Placu Zwycięstwa warto wziąć pod uwagę 
wykonanie podjazdu przy schodach dla osób niepełnosprawnych i rodziców z wózkami. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXVIII/140/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 marca  2017 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXVIII/140/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

1.2. Wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Zawidów. 
 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wyjaśnił, iż projekt uchwały jest konsekwencją podjętej 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXVIII/141/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 marca  2017 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXVIII/141/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

2. Sprawy różne. 
 
Radny Piotr Kosewicz zadał pytanie, do kiedy będą przejeżdżać tiry przez Zawidów.  
Burmistrz Miasta R. Łężny odpowiedział, iż prawdopodobnie do lipca.  
Radna T. Brud zadała pytanie, kto będzie wykonywał zasadzenie przy ulicy Skłodowskiej.  
Burmistrz R. Łężny przekazał, iż Przedsiębiorstwo usług Komunalnych w Zawidowie.  



O godz. 16.03 posiedzenie opuścił radny Damian Ryż. Tym samym w posiedzeniu bierze 
udział 12 radnych.  
Radna T. Brud zadała pytanie, na kiedy zaplanowano remont w Urzędzie.  
Burmistrz R. Łężny wyjaśnił, że temat jest aktualny, lecz na chwilę obecną trwają prace w 
związku z projektem elektryki. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
16.30 zamknął sesję. 
 
 
 
          Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


